
 

 

 

 

 

Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu I Finansów  

za okres kadencji 2010-2014 

 

Realizując zapis § 8 ust. 4 Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie stanowiącego załącznik nr 5 do 

Statutu Miasta Iławy przyjętego uchwałą nr XVII/171/11 Rady Miejskiej w Iławie z dnia 28 grudnia 2011 

roku Komisja Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów przedkłada sprawozdanie z działalności 

Komisji za okres całej kadencji. 

 
 Komisja od początku kadencji realizowała swoje zadania w niezmienionym, powołanym Uchwałą 

Nr II/9/10 z dnia 15 grudnia 2010 roku, siedmioosobowym  składzie: 

1. Ryszard Kabat     - przewodniczący komisji 

2. Roman Waruszewski - zastępca przewodniczącego komisji 

3. Edward Bojko      - członek  

4. Wiesław Burdyński     - członek  

5. Gerhard Drapiewski   - członek  

6. Andrzej Pankowski    - członek 

7. Jerzy Sochacki - członek 

 

Na inauguracyjnej Sesji na stanowisko Przewodniczącego Komisji Uchwałą I/3/10 został wybrany 

Ryszard Kabat, natomiast na pierwszym posiedzeniu Komisji do pełnienia funkcji 

wiceprzewodniczącego powołano Romana Waruszewskiego.   

Zgodnie z zapisami § 25 ust. 1  Statutu Miasta Iławy przedmiotem prac komisji w szczególności 

są sprawy z zakresu: 

• zagospodarowania przestrzennego,  

• programowaniem gospodarczym i finansowym, 

• budżetu 

• budownictwem mieszkaniowym,  

• gospodarką finansową gminy,  

• rozbudową urządzeń komunalnych,  

• działalnością rolniczą,  



 

• gospodarowaniem mieniem komunalnym, 

• promocja miasta 

Do udziału w pracach Komisji zapraszani byli Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy, Sekretarz Miasta 

Iławy, Skarbnik Miasta Iławy, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta, Kierownicy Jednostek 

Organizacyjnych oraz inne osoby, które pomocne były podczas dyskusji dotyczącej tematyki porządku 

komisji.  

Praca Komisji była odpowiednio ukierunkowana i w pierwszej kolejności koncentrowała się na 

zagadnieniach będących przedmiotem obrad sesji. Komisja prowadziła działalność kolegialną realizując 

zadania przyjęte w planie pracy. Opracowując plan pracy komisja zwracała szczególną uwagę na to, 

aby tematyka spraw obejmowała problemy do rozpatrywania których obliguje ją Statut. 

Posiedzenia Komisji odbywały się przeciętnie raz w miesiącu. Od początku kadencji Komisja 

odbyła 55 posiedzeń, w tym 11 posiedzeń wspólnych Komisji Problemowych Rady Miejskiej (związane 

przede wszystkim z opiniowaniem projektu budżetu miasta na rok kolejny, wieloletniej prognozy 

finansowej, zmianami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy, 

opiniowaniem projektu i uchwały ws. stref płatnego parkowania, nowych obowiązków gmin 

wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w mieście,  

Oprócz opiniowania zagadnień będących przedmiotem obrad Sesji, tematy obrad komisji 

obejmowały : 

� Informacja na temat mienia komunalnego na terenie miasta – prezentacja i zamierzenia          

� Prezentacja aktualnie realizowanych inwestycji w mieście.                        

� Prezentacja stanu prawnego wszystkich dróg na terenie miasta. Plan wydatkowania środków 

na bieżące utrzymanie  dróg. 

� Informacja na temat oferty turystycznej miasta oraz promocji miasta 

� „Zakład Komunikacji Miejskiej” – prezentacja  zakładu 

� „Iławskie Wodociągi”  - prezentacja firmy. 

� „ Wieloletni Plan Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym Gminy”  prezentacja i wnioski. 

� Informacja ma temat funkcjonowania samorządowych jednostek organizacyjnych  (MOPS ,ICK, 

MBP Straż Miejska, ICSTiR) pod kątem wykorzystania środków z budżetu miasta 

� Informacja o realizacji budżetu miasta Iławy za I półrocze br  i wieloletniej   prognozy finansowej 

� Realizacja budżetu miasta pod kątem realizacji inwestycji w mieście. 

� Analiza projektu budżetu miasta na 2012 rok u i wieloletniej prognozy finansowej 

� Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na 2012  rok  i wieloletniej prognozy finansowej                     

z uwzględnieniem autopoprawek Burmistrza Miasta i zgłoszonych wniosków Komisji Rady 

Miejskiej  



 

� Omówienie wniosków  złożonych  przez mieszkańców i instytucje do nowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta. 

� Prezentacja najważniejszych inwestycji realizowanych w mieście    

� Promocja miasta. 

� Informacja na temat funkcjonowania gospodarki odpadami  w mieście. 

W związku z tym, że tematy z planu pracy wiązały się ściśle ze statutowym zakresem 

działalności Komisji, w trakcie całej kadencji część tematów omawiano corocznie, co dawało członkom 

komisji możliwość obserwacji korzystnych zmian zachodzących w danym obszarze i reagowania                  

w przypadku niekorzystnych. Zazwyczaj członkowie Komisji otrzymywali odpowiednio wcześniej 

materiał pisemny do danego zagadnienia, z którym mogli zapoznać się przed posiedzeniem komisji, 

dzięki czemu obrady przebiegały bardzo sprawnie. Plany pracy Komisji  w poszczególnych latach 

zostały w całości zrealizowane. 

Dodatkowymi tematami które były przedmiotem obrad komisji a nie wynikały z jej planu pracy było: 

� wysłuchanie informacji na temat ewentualnego przejęcia wodociągów i kanalizacji na ternie 

gminy; 

� zapoznanie się z informacja dotyczącą wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana jest 

kara ograniczenia wolności oraz społecznie użyteczna; 

� stan realizacji inwestycji Sali gimnastycznej przy Gimnazjum Samorządowym nr 1. 

Rozpatrywane prze komisje sprawy czy problemy kończyły się wypracowaniem opinii lub wniosku  z 

których większość nie została poddana pod głosowanie jawne. Z uwagi na to, że zawsze na 

posiedzeniu obecny był Burmistrz Miasta lub jego Zastępca, aby uniknąć zbędnej biurokracji, zgłoszony  

problem był przyjmowany z deklaracją bieżącego rozpatrzenia przez poszczególne wydziały 

merytoryczne czy też jednostki organizacyjne.   

Po zapoznaniu się z projektem budżetu miasta na kolejny rok  i wieloletniej prognozy finansowej                

z uwzględnieniem autopoprawek Burmistrza Miasta i zgłoszonych wniosków Komisji Rady Miejskiej 

komisja wypracowała opinię do przedkładanego projektu uchwały budżetowej.  

Jako komisja właściwa, Komisja Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów, dwukrotnie 

wydawała opinie ws. zmiany przeznaczenia rezerwy celowej. 

Wkład członków komisji w realizację zadań Komisji był zróżnicowany- większość członków komisji 

charakteryzowało duże zaangażowanie w omawiane zagadnienia. Ponadto członkowie komisji 

indywidualnie zapoznawali się z zagadnieniami z zakresu pracy komisji i podejmowali tę problematykę 

w bieżącej działalności. Tematy z planu pracy komisji zostały w pełni zrealizowane. Średnia frekwencja 

wyniosła około 92 % a wszystkie nieobecności członków komisji były usprawiedliwione. 

 



 

Członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów dziękują wszystkim tym, którzy 

przyczynili się do sprawnej pracy Komisji, dzielili się swoją wiedzą oraz wykazali zrozumienie dla prac 

komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/Ryszard Kabat  


